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Referat fra informasjons- og drøftingsmøte 22.9.2020 
Møtet ble gjennomført via Zoom. 
 
Fra organisasjonene: 

 Kristian Omnes – Parat 

 Ingunn Skjerve - Forskerforbundet 

 Ralf Znotins - NTL 

 Tina Næss - Akademikerne 
 

 Camilla Cecilie Wenn – lokalt hovedverneombud  
 
Fra KHM 

 Håkon Glørstad – museumsdirektør  

 Karl Kallhovd - assisterende museumsdirektør  

 Bente Renee Bakken - HR-sjef 

 Anita M. Hansen - referent 
 
Innkallingen ble godkjent. Parat meldte inn to saker til eventuelt. 
 
Sakspapirene til informasjons- og drøftingssakene var lagt ut på denne nettsiden: 
https://www.khm.uio.no/om/organisasjon/styret/sakskart-og-
protokoller/2020/innkalling/200925/ 
 
Informasjonssaker 
a) Styresakene: 
 
Organisasjonene hadde ingen kommentarer til informasjonssakene til styret. 
 
Drøftingssaker 
 

a) Innspill fra KHM styret til UiO om statsbudsjett 2022 
 
NTL viste til saksdokumentet med innspill fra KHMs styre og stilte spørsmål om hva som konkret 
ligger punkt 4, Samlingsforvaltning.   
 
Museumsdirektøren sa at under dette punktet sorterer bl.a. flyttingen av samlingene fra Historisk 
museum til Økern, globalt samlingsansvar, digital tilgjengeliggjøring av samlingen samt 
leiekontrakten for Økern.  
 
Akademikerne viste til punktet som omhandler utvikling av Historisk museum og Campus sentrum 
og sa at dette innspillet antakelig vil være det enkleste å få tilslutning til i nasjonalt perspektiv da 
det også involverer andre enn UiO. 
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NTL stilte spørsmål knyttet til arbeidet med nytt magasin etter at leieforholdet ved Økern 
opphører. 
 
Museumsdirektøren sa at KHM har tatt spørsmålet opp med Eiendomsavdelingen (EA). KHM er 
avhengig av eiendomsavdelingen og deres vurderinger og planer i denne saken.  
 
Parat stilte spørsmål om status for arbeidet med Forskningssenteret Vikingtid. 
 
Museumsdirektøren sa at KHM er i sluttfasen med en søknad om Senter for fremragende forskning 
på Vikingtid.  
 

a) Presentasjon av første utkast til KHM strategi 2030 
 
Museumsdirektøren gikk kort gjennom hovedpunktene for Strategi 2030. 
 
Hovedverneombudet sa at vernelinjen savner et punkt om arbeidsmiljøet i den innledende teksten i  
Strategi 2030. 
 
Museumsdirektøren sa at KHM har fulgt UiOs valg når det gjelder utformingen av strategien.  
Arbeidsmiljøet vil være et tema i arbeidet med årsplanene og organisasjonsutviklingen.   
 
Parat sa seg enig i kommentaren fra hovedverneombudet om at arbeidsmiljø blir tatt inn som et 
eget punkt i innledningen i Strategi 2030. Parat sa seg ellers fornøyd med utformingen og 
prosessen knyttet til Strategi 2030. 
 
Eventuelt 
 
Parat viste til den forestående stengningen av Vikingskipshuset. Parat har fått tilbakemeldinger fra 
ansatte som savner informasjon om når Vikingskipshuset stenger. 
 
Museumsdirektøren sa at arbeidsgiver har full forståelse for at arbeidstakerne ønsker 
forutsigbarhet i denne situasjonen. Slik planen er nå vil Vikingskipshuset stenge etter 
sommersesongen 2021 (september/oktober). 
 
Den andre saken meldt inn til eventuelt utgår. 
 
 
 
 


